

Title (en)  
Safety package.

Title (de)  
Sicherheitsverpackung.

Title (fr)  
Emballage de sécurité.

Publication  
**EP 0584032 A2 19940223**

Application  
**EP 93500104 A 19930714**

Priority  
ES 9202272 U 19920720

Abstract (en)  
The present utility model refers to a safety package for works of art and for highly valuable objects, designed so as to reduce the risk of accidents during their transport (fire, flooding, tearing, etc.). The device of the invention is formed by a box manufactured of composite material, which is highly fire-resistant and capable of absorbing small impacts without suffering structural alterations. The inside of the box is protected by a polyurethane lining, the purpose of which is to take up the vibrations and the shocks. In this cavity, there is also an entire series of inflatable mattresses, which fit perfectly to the contour of the article to be protected, allowing it to move slightly, thus assuring its integrity during strong impacts. The mattresses, as can be seen from the illustrations, can adopt any desired shapes, depending on the characteristics of the work of art. In addition, there is a device inside the box which emits signals allowing monitoring of the location of the object transported. On the outside, all the elements necessary for guaranteeing fastening of the box are arranged: the four vertical walls carry slots for fitting telescopic arms, the purpose of which is to fasten the assembly to the walls of the lorry or any other element. In the lower part, it is equipped with wheels, in order to facilitate its transport, as well as suckers with springs which stick to the ground. These two devices can fold, thus facilitating the stacking of the boxes. The key-operated safety locks are flush-fitted into the wall of the box, in order to prevent them being struck. Valves for inflating the mattresses as well as the apparatus of the temperature and humidity control system are located on the outside. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Le présent modèle d'utilité, fait référence à un emballage de sécurité pour des œuvres d'art et des objets de grande valeur, conçu de manière à réduire les risques d'accidents durant le transport de ceux-ci. (incendie, inondation, déchirures,...). Le dispositif de l'invention est formé d'un coffre (1) fabriqué en matériel Composite, très résistant au feu, et capable d'absorber des petits impacts sans subir de modifications structurelles. L'intérieur du coffre est protégé d'un revêtement (4) en Polyuretan, dont le but est celui d'assimiler les vibrations et les coups. Dans cette cavité il y a aussi toute une série de matelas gonflables (5), qui s'adaptent parfaitement au contour de la pièce à protéger, permettant qu'elle puisse bouger légèrement, assurant ainsi son intégrité au cours de grands impacts. Les matelas, tel qu'on peut l'apprécier aux illustrations, peuvent adopter toutes les formes désirées, selon les caractéristiques de l'œuvre d'art. Également, il y a un dispositif (19) à l'intérieur du coffre qui émet des signaux permettant le contrôle de l'emplacement de l'objet transporté. A l'extérieur, on dispose de tous les éléments nécessaires à fin de garantir la fixation du coffre: les quatres parois verticales, portent des fentes (16) pour l'emplacement des bras télescopiques (17), dont sa fonction est celle de fixer l'ensemble aux parois du camion ou n'importe quel élément autre. Dans la partie inférieure, il est équipé de roues (12), à fin de faciliter son transport, ainsi que de ventouses (13) avec de ressorts qui s'adèrent au sol. Ces deux dispositifs se plient, facilitant ainsi l'empilement des coffres. Les serrures de sécurité (15) fermées à clef, vont encastrées dans la paroi du coffre à fin d'éviter qu'elles puissent recevoir des coups. A l'extérieur, on trouve des valves pour le gonflage des matelas, ainsi que l'appareillage du système de contrôle de température et humidité. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 81/02**

IPC 8 full level  
**B65D 81/02** (2006.01); **B65D 81/05** (2006.01); **B65D 81/18** (2006.01); **B65D 85/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 81/02** (2013.01); **B65D 81/052** (2013.01); **B65D 81/18** (2013.01); **B65D 2213/00** (2013.01)

Cited by  
CN106347861A; CN106347603A; CN110949834A; CN110949851A; CN108001861A; CN104085623A; CN108655573A; CN106672383A; CN108341139A; DE19548704A1; CN110733730A; CN106364640A; CN109466864A; CN112298807A; EP1645525A1; CN103994901A; CN109303936A; GB2447554A; CN109264199A; CN110834801A; DE102005057540A1; DE102005057540B4; CN112027358A; CN107963305A; CN110697222A; CN110979996A; CN105857931A; CN106742779A; CN114803112A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0584032 A2 19940223**; **EP 0584032 A3 19940518**; ES 1021999 U 19930301; ES 1021999 Y 19930701

DOCDB simple family (application)  
**EP 93500104 A 19930714**; ES 9202272 U 19920720